

الرقم: 372/ع. 1/9/8

التاريخ: 2020/6/16

الموافق: 24/شوال/1441

تعميم Circular

رقم (54) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد.


By virtue of the provisions of Article (15/B/6) of Directives of Listing Securities at the Amman Stock Exchange for the year 2018; Kindly note that trading in the following companies shares shall be suspended as of today Tuesday 16/6/2020, for failing to provide the ASE with its audited annual financial statements for the year 2019 during the period specified in the Directives of Listing Securities at the Amman Stock Exchange. The companies shares will remain suspended until the companies provide the ASE with the required financial statements.

استناداً لأحكام المادة (15/ب/6) من تعليمات إدراج الأوراق المالية لسنة 2018، أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركات المبينة أدناه اعتباراً من صباح اليوم الثلاثاء الموافق 2020/6/16، نظراً لعدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية السنوية عن الفترة المنتهية في 2019/12/31 خلال المدة المحددة لذلك، خلافاً لأحكام تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان لسنة 2018. علماً بأن أسهم الشركات المذكورة أدناه ستبقى موقوفة إلى حين قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة.

Company	الرمز الحرفي Symbol	الشركة	الرقم No.
JORDAN COMMERCIAL BANK	JCBK	البنك التجاري الأردني	1
PHILADELPHIA INSURANCE	PHIN	فيلادلفيا للتأمين	2
JORDAN INVESTMENT & TRANSPORT CO.	ALFA	الأردنية للاستثمار والنقل المتعدد	3
JORDAN PROJECTS FOR TOURISM DEVELOPMENT	JPTD	الأردن لتطوير المشاريع السياحية	4

Best Regards,

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،


مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operations Department
- above mentioned companies

نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- دائرة العمليات.
- الشركات المذكورة أعلاه

